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Protokoll fört vid styrelsemöte i Askrike segelsällskap 
 

Möte nr: 592 

Tid: 2024-01-23, 18.00 

 

Plats: Klubbhuset 

 

NÄRVARANDE: 
Kristina Lindstedt KL Ordförande 

Anders Almén AA Hamnkapten 

Anders Tottie AT Intendent  

Conrad Grut                         CG              Sekreterare 

Björn Hedin BHe Intendent 

Eric Frykfelt EF Varvschef 

Carl-Johan Bergström CJB Informationsansvarig 

Björn Hildestrand BH Ekonomi 

 

Frånvarande: Niklas Sundberg NS 

 

Ekonomi 
  

 Sommarplatsavisering har gått ut. 

 Kontroll av vilka som inte vill vara medlemmar har nu skett. 

 Årsbokslutsarbete pågår. Balans- och resultaträkning skickas till vår revisor. 

 Vi har en god likviditet 
  

 
Årsmötet 
 Utkast till verksamhetsberättelse ska kontrolleras av respektive. Genomgång gjordes. 

  

 Budget för 2024 redovisades. Särskild post för föreslaget styrelsearvode läggs till respek-

tive höjning av intäkter för vinterplatsavgifter. 

 

 Budget för 2025 ska redovisas på årsmötet. 

 

 Styrelsen har diskuterat frågan om ett hybridmöte dvs både videolänk och ett fysiskt 

möte. Styrelsen finner att det rent praktiskt fungerar enklast med endast ett fysiskt möte, 

dock kan en dragning ske via videolänk utan att medlemmar generellt kan deltaga via vi-

deolänk. 

 Förslag till stadgeändring om antalet styrelseledamöter ändras till minst 7 och högst 10. 

 
Avloppsproblem. 
 

 Förslag finns att flytta eller åtminstone skydda termostaten så att pumpen inte går sönder 

igen inkl. elkopplingar och minimal värmekabel vilket skall göras (AT) 

 CG kontrollerar ifall leverantörens lösning med elelement inte fungerat kan reklameras. 
 

 

Rapport från styrelsemedlemmar 
  
 Ordföranden 

- 
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 Kassör  
- 

 Intendenterna 

 Skyltar på toaletten ska sättas upp 

 Varning för självantändning av lithiumbatterier. Dessa bör kopplas ur under vintern. 

 Lithiumbatterier skall ej vara inkopplade under vintern då förhöjd brandrisk finns. 

 

Wifilösning för varvet. Netnordic skulle kunna leverera en lösning. Telenor har en 5g-

lösning. Installation med täckning i hamnen efterfrågas. BHE tar fram förslag 

  

 Varvschef 

 El stängs av på området under veckorna på Bosön. Ska vi tillämpa något liknande? 

 

 Kommunikationsansvarig 

 Hälsning till medlemmar har skickats ut. Nya nummerlappar har skrivits ut 

 Meddelande om avisering av sommaravgifter har lagts ut på hemsidan 

  

 Klubbmästare 

 - 

 

Hamnkapten 

Kontroll av försäkringshandlingar för medlemmars båtar skall göras var 3:e år 

 

Sekreterare 

- 

 


